
 

 

 

 
 

Betreft: genetisch gemanipuleerde groenterassen 
 

Geachte heer, mevrouw, 
 

Als producent van hoogwaardige groenterassen bevestigen wij dat tot nu toe onze rassen tot 
stand zijn gekomen door middel van conventionele veredelingstechnieken. Hierbij is geen 
gebruik gemaakt van genetische manipulatie. Wij zijn ook niet van plan om genetisch 
gemanipuleerde rassen op de markt te brengen. Mocht dit in de toekomst toch het geval zijn 
dan zullen wij u hiervan tijdig op de hoogte te brengen. 
 

Met vriendelijke groet,  

 

Paul Degreef 

Head of Business Unit Vegetables @ KWS Saat


